
Zápis z jednání výboru pro životní prostředí ze dne 18. 3. 2025  
Přítomni: p. Šmída, pí. Erbsová, p. Tobolka, p. Vích, pí. Malá, pí. Jašíková 
Omluveni: p. Štěp 

Program:  

1. Příprava na jarní sázení ovocných stromů 
2. Příprava brigády sázení remízu na Dolinkách 
3. Studie systémů sídelní zeleně 
4. Diskuse o informativních tabulích kolem obce        
5. Diskuse, vaše podněty, nápady 

1. Příprava na sázení stromů 

 ve čtvrtek 20. 3. 2025 pomocí mechanizace proběhne přesázení švestek okolo 
rybničního potoku – provedou p. Halenár s p. Šmídou 

2. Příprava brigády sázení remízu na Dolinkách 

 pokračování v sázení na Dolinkách (použití zbytku stromků z podzimní výsadby) 
 stromky budou vysázeny do oplocenky nad skládku dřevěného odpadu 
 termín 05. 04. 2025 v 8:00 hod. na Dolinkách (za hřbitovem), nářadí sebou 
 občerstvení pro účastníky zajištěno 
 v průběhu této brigády budou nahrazeny uschlé ovocné stromky z dřívějších výsadeb 

3. Studie systému sídelní zeleně 

 nabídka od spol. Natura Verde – vypracování studie na vnitřní zeleň v obci, možnost 
získání dotace – po diskusi výbor navrhuje nabídku nevyužít, souběh jiných, podobných 
akcí (projekt na návsi, okolo bytovek), pan starosta poptá ing. Hladíkovou,  
ing. Dlouhého, kteří již pro obec podobné projekty vypracovávali, jestli se tímto 
nezabývají  

4. Diskuse o informativních tabulích kolem obce 

 p. Šmída navrhl osadit cesty v okolí vesnice informativními tabulemi s informacemi o 
naší obci, které budou doplněny o interaktivní prvky pro děti i dospělé 

 paní Malá a pí. Jašíková zjistí případné možnosti výroby včetně ceny 
 bude projednáno na dalším jednání výboru pro životní prostředí 

5. Diskuse, vaše podněty, nápady 

 10. 05. 2025 – v Třebověticích výměna zahrádkářských přebytků 
 pí. Jašíková informovala o opravě výsadby stromků okolo Třebovětic p. Balášem 
 projednání prořezu starších stromů v obci, starosta informoval, že proběhl prořez 

starších stromů z bezpečnostních a rozhledových důvodů, prořez stromů významných 
pro obec je zajišťován odbornou firmou  

 pí. Jašíková – požádala o schválení nákupu hnojiva ke krokusům 
 p. Šmída – požádal o schválení nákupu hnojiva k ovocným stromkům 

 

V Cerekvici nad Bystřicí dne 18. 03. 2025      zapsala Erbsová                                    


